

中華工程教育學會認證委員會認證委員會認證養營書

認證第 2011Y093 號

國立勤益科技大學

化工與材料工程系四技班首次通過認證學年產:2007年

此週期為:2007年8月1日至2013年7月31日止 此證書有效期限:2011年8月1日至2013年7月31日止

化工與材料工程系碩士班首次通過認證學年度:2007年

此週期為:2007年8月1日至2013年7月31日止 此證書有效期限:2011年8月1日至2013年7月31日止

以上認證结果係依「工程教育認證規範 EAC 2010」 認證之,特領此證,以資證明。



2012 年 5 月



Institute of Engineering Education Taiwan Accreditation Council

Accreditation Certificate No. 2011Y093

Hereby it is certified that upon decision of the Engineering Accreditation Commission and based on the Engineering Accreditation Criteria 2010

National Chin-Yi University of Technology

Department of Chemical and Materials Engineering First Accredited Academic Year: 2007 Current Accreditation Cycle: from August 1, 2007 to July 31, 2013 Accredited Status from August 1, 2011 to July 31, 2013

Master's Program of the Department of Chemical and Materials Engineering First Accredited Academic Year: 2007 Current Accreditation Cycle: from August 1, 2007 to July 31, 2013 Accredited Status from August 1, 2011 to July 31, 2013



Chairman Che-lo Wei, PhD Date May 26,20/2
Che-Ho Wei, PhD